
ABSTRAKT 

 

Cílem mé diplomové práce bylo zjistit, zda v jednotlivých, zdravotnických zařízení existují 

vnitřní předpisy pro podávání doplňků stravy. Zajímalo mě také, o jaké vnitřní předpisy se 

jedná. Šetření probíhalo ve zdravotnických zařízeních na území České republiky. Výzkum se 

zabýval tím, jaká jsou kritéria pro rozhodování užívání doplňků stravy, zda existuje 

v zdravotnických zařízeních komise pro racionální farmakoterapii, jaká je dostupnost 

informačních zdrojů pro zdravotnický personál, která pravidla jsou zakotvena pro podávání 

doplňků stravy, kdo rozhoduje o užívání doplňků stravy. Průzkum probíhal formou 

dotazníkového šetření. Byl sestaven dotazník, který byl rozesílán jednotlivým zařízením 

elektronickou formou. Z průzkumu vyplynulo, že 83% dotazovaných zařízení má vnitřní 

předpisy pro podávání vitamínů a minerálů, v 31% zařízeních mají normy pro podávání 

jiných doplňků stravy a 7% dotazovaných má předpisy pro podávání rostlinných přípravků. 

 


